

## HIGHWAYS ACT

Pursuant to section 13 of the *Highways Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

**1.** The portion of Access shown on Plan 68140 CLSR, 25231 LTO Carcross, Yukon as separating Lot 7, Plan 68140 CLSR, 25231 LTO from Lots 8 and 9, Plan 68140 CLSR, 25231 LTO, is hereby closed and declared to no longer be highway.

**2.** The portion of Road shown on Plan 65021 CLSR, 54817 LTO immediately adjacent to and southeast of Lot 1000, Quad 105 B/2, Plan 65021 CLSR, 54817 LTO, is hereby closed and declared to no longer be highway.

Dated at Whitehorse, Yukon, this May 26th 2005.

---

Commissioner of Yukon

## LOI SUR LA VOIRIE

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 13 de la *Loi sur la voirie*, décrète :

**1.** Est fermée et déclarée ne plus être une route la partie du chemin située à Carcross, au Yukon, qui sépare le lot 7 des lots 8 et 9, le tout figurant sur le plan 68140 AATC, 25231 BTBF.

**2.** Est fermée et déclarée ne plus être une route la partie du chemin figurant sur le plan 65021 AATC, 54817 BTBF et bordant la limite sud-est du lot 1000, quadrilatère 105 B/2, plan 65021 AATC, 54817 BTBF.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 26 mai 2005.

---

Commissaire du Yukon